
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 20. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 845
I sit svar af 18. april på REU alm. del spm. 736 oplyser ministeren, at Justits-
ministeriet ikke har tænkt sig at afslutte drøftelserne med Socialministeriet om
hvilke nye tiltag regeringen vil igangsætte for at sikre bedre kontrol med krimi-
nelle udviklingshæmmede, før i løbet af efteråret 2011. Regeringen har allere-
de ladet knap 2 år gå uden at foretage sig noget siden ministerens forgænger
tilbage i maj 2009 udtalte til Ekstra Bladet: ’det er uholdbart, at vi ikke har løst
det før, og det beklager jeg. Det er uholdbart for samfundet, bostederne og de
udviklingshæmmede’. Finder ministeren det virkelig acceptabelt, at ministeri-
erne nu vil fortsætte deres drøftelser i halve og måske endda hele år, eller vil
ministeren nu tage fat og sikre at arbejdet med reglerne bliver fremskyndet, så
samfundet, bostederne og de udviklingshæmmede ikke skal vente til engang i
løbet af efteråret før der begynder at ske noget i denne alvorlige sag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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